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Voorwoord
Beste lezer,

Met grote trots en vreugde presenteren wij deze 
krant ter ere van ons veertigjarig bestaan. Wat  
begon als een klein advocatenkantoor is uitge-
groeid tot een gerenommeerde juridische dienst-
verlener die met passie en toewijding strijdt voor 
rechtvaardigheid en het welzijn van zijn cliënten.
 
Terugkijkend op de afgelopen vier decennia, kun-
nen we met trots stellen dat we de uitdagingen en 
veranderingen binnen de juridische wereld hebben 
omarmd. Met een team van bevlogen professio-
nals hebben we ons altijd ingezet om onze cliënten 
te voorzien van hoogwaardige juridische bijstand.
 
Het is tijd om stil te staan bij wat we allemaal heb-
ben bereikt in de afgelopen veertig jaar en daar-
naast om onze ogen op de toekomst te richten. Wij 
nemen je graag mee in de geschiedenis van ons 
kantoor en laten je zien waar wij nu voor staan. 

Van nu, naast jou, voor straks!

Nienke van de Gevel & Anne Meijer 

Daarom dus Van de Gevel & Grootjans 
Advocaten & Mediators

De advocaten en mediators van Van de Gevel & Grootjans 
werken voor particulieren en bedrijven, semioverheden, 
bouw- en projectontwikkelaars, zorginstellingen, verze-
keraars en non-profitorganisaties zoals woningbouw- 
corporaties. Ons werkgebied is de Achterhoek, de Liemers 
en daarbuiten. 

Onze ambitie is dat wij op-
timaal willen presteren 
voor onze cliënten. Hel-

dere afspraken, deskundigheid 
en een adequate aanpak ken-
merken ons dagelijks werk.

Rechtsgebieden
Ons team bestaat uit zes pro-
fessionals. Ieder van hen is be-
kwaam op een aantal specifieke 
rechtsgebieden zodat we onze 
cliënten in de breedte van het 
recht kunnen bijstaan. Bij ons 
kun je terecht voor:

• arbeidsrecht
• bestuursrecht en vergunningen
• bouwrecht
• contractenrecht
• erfrecht
• huurrecht
• personen- en familierecht
• sociaal-zekerheidsrecht
• strafrecht
• vastgoedrecht
• algemene rechtspraktijk

Bezoek onze website voor een 
uitgebreide toelichting op al 
deze gebieden: 
www.vandegevelgrootjans.nl.

Mediation
Ook voor mediation kun je 
bij ons terecht. Mediation is 
een vorm van conflictoplos-
sing waarbij partijen in overleg 
tot afspraken en oplossingen  
komen. Het is een goede me-
thode bij conflicten waarin  
relaties een rol spelen, zoals bij-
voorbeeld bij echtscheidingen 
en geschillen tussen erfgena-
men. Onze mediators en advo-
caten voorkomen graag dat een 
procedure nodig is. Wanneer er 
een andere oplossing is, heeft 
dat de voorkeur.

Inloopspreekuur
Heb je een juridische vraag?  
Of zit je met een probleem en weet 
je niet hoe dit aan te pakken? Kom 
dan langs op ons inloopspreek-
uur, iedere werkdag van 16 tot 17 
uur. Deze spreekuren zijn gratis en  
geheel vrijblijvend. 
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Veertig jaar in vogelvlucht
Van de Gevel & Grootjans Advocaten & Media-
tors bestaat al meer dan veertig jaar. We blik-
ken terug met mr. Henk Grootjans en kijken 
naar de toekomst met de huidige partners 
van het kantoor: mr. Nienke van de Gevel en  
mr. Anne Meijer. 

Na zijn studie Neder-
lands Recht aan de 
K.U. te Nijmegen, was 
mr. Henk Grootjans 

twee jaar werkzaam als gemeen-
teambtenaar bij gewest Arnhem. 
Hij voelde zich echter niet thuis 
in de ambtenarij en besloot zijn 
eigen advocatenkantoor te be-
ginnen in de Achterhoek, waar 
hij sinds 1980 woont. ‘Hier ga 
ik niet meer weg,’ zegt Groot-
jans. ‘Ik houd van de natuur en 
de gemoedelijke aard van de 
mensen. En Doetinchem is een 
fijne stad, met een mooi theater 
en centrale ligging.’ Grootjans  
Advocaten begon bescheiden: 
één advocaat met een secretares-
se. De praktijk zat achter Groot-
jans woning in Doetinchem. ‘Op 
een bepaald moment moest ik 
naar een zitting terwijl ik 28, 29  
graden koorts had. Mijn vrouw 
heeft me toen gereden. Toen 
beseften we dat er een tweede  
advocaat bij moest komen.’ 

Na drie jaar verhuisde het kan-
toor naar een voormalige bak-
kerij, later naar de pastorie. De 
praktijk groeide, er kwamen 
meer advocaten bij. Grootjans 
Advocaten bediende zowel het 
bedrijfsleven als particulieren en 
was een allround kantoor. Groot-
jans: ‘Vroeger kreeg ik wel eens 
de vraag wat mijn specialisatie 
was en dan zei ik de algemene 
rechtspraktijk. Als ik eens een 
specialistische vraag had, kon ik 
bij de contacten in mijn netwerk 
terecht en zij bij mij. Denk aan 
accountants, fiscalisten en nota-
rissen. We hielpen elkaar op weg 
en dan moest je het zelf verder 
uitzoeken. Dat vind ik een van 
de leuke dingen aan het vak, je 

leert telkens bij. Soms vergaarde 
ik genoeg kennis over een spe-
cifiek onderwerp en moest ik de 
rechter uitleggen hoe het pre-
cies zat. Die stelde dat zeer op 
prijs.’ 

Opmerkelijke zaken
Het afwikkelen van faillissemen-
ten was een van Grootjans spe-
cialisaties. ‘Dat vond ik echt heel 
leuk om te doen, want dat is han-
del,’ zegt hij met een glimlach. ‘Je 
moet de goederen verkopen, kij-
ken of er een doorstart mogelijk 
is en dan zien dat je de zaak zo 
goed mogelijk kunt verkopen. Je 
komt ook allerlei mensen tegen: 
getraumatiseerde ondernemers 
die er echt niets aan kunnen 
doen, maar ook “boeven”. Wan-
neer er sprake is van een faillis-

sement, moet je snel naar zo’n 
bedrijf gaan en alles fotografisch 
vastleggen om te voorkomen 
dat de kikkers uit de kist sprin-
gen. Met andere woorden: dat er 
geen dingen worden gestolen. 
Desondanks verdween er nog 
wel eens wat.’ 

Vaak zat er ook een sociaal as-
pect aan het vak, wat Grootjans 
‘het rode randje van de zaak’ 
noemt. ‘Ik ben een keer een hele 
ochtend bezig geweest om er-
voor te zorgen dat een meisje 
weer onderdak kreeg. Ze was 
door haar stiefouders op straat 
gezet. Ze was net een maand 
achttien en daarom werd ze niet 
meer geholpen. Ik heb hemel 
en aarde bewogen om dat kind 
ergens onder te brengen, want 
ze was ook niet meer verzekerd. 
Eigenlijk horen dit soort dingen 
niet bij het werk van een advo-
caat.’ 

Ook moest Grootjans een oplos-
sing vinden voor een boerenge-
zin. De dochter kon niet langer 
voor haar ouders zorgen die voor 
in het huis woonden, zij woonde 
met haar gezin in het achterhuis. 
De hulpverlening wilde de tach-
tigplussers niet hebben: ‘Zodra 
de verpleging langskwam, wer-
den ze door de man met een 
luchtbuks weggejaagd! Of ik 
dat even wilde oplossen. Ik ben 
daar toen gaan kijken en moest 
de knijper op mijn neus zetten, 
zo stonk het. Vader spuugde 
zijn pruimtabak op de vloer en 
deed zijn ontlasting in de Keul-
se pot in de gang. Ook was het 
huis bijna in brand gevlogen 
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doordat er urine zat op een elek-
trische deken. Uiteindelijk heb 
ik een kort geding gevoerd om 
ze uit het huis te krijgen en dat 
heb ik gelukkig gewonnen. Toen 
kregen ze wel opvang in een ver-
zorgingstehuis. Die dochter was 
heel blij.’

Lintje
In de loop der jaren is de be-
roepstak zich meer gaan  
specialiseren, ook Grootjans 
Advocaten. ‘Onze medewerkers 
hebben allemaal een speciali-
satie, maar daarnaast ook vol-
doende kennis van een of twee 
andere rechtsgebieden om een 
collega te vervangen wanneer 
die ziek is,’ zegt Grootjans. 

In 2021 werd Grootjans lid in de 
Orde van Oranje-Nassau van-
wege zijn vele vrijwilligerswerk 
door de jaren heen in verschil-
lende bestuursfuncties. Hij was 
onder andere voorzitter van de 
plaatselijke ondernemersvereni-
ging Industrie, Groothandel & 
Dienstverlening (IG&D) en voor-
zitter van Stichting Doetinchem-
se Molens. ‘Een lintje krijgen is 
wel emotioneel. Ik vond het leuk, 
want mijn vrouw had eerder al 
een lintje gekregen. Dus nu wa-
ren we weer gelijkgetrokken,’ 
zegt Grootjans lachend. ‘Ik heb 
ook een oorkonde gehad van 
ondernemersorganisatie VNO-
NCW, voor goede diensten voor 
het midden- en kleinbedrijf. Dat 
vond ik eigenlijk mooier dan het 
lintje, omdat ik iets heb kunnen 
doen voor het bedrijfsleven en 
onderlinge contacten heb kun-
nen opbouwen.’   

‘‘Mijn specialisatie is de algemene rechtspraktijk.’

v.l.n.r. mr. Anne 
Meijer, mr. Nienke 
van de Gevel en  
mr. Henk Grootjans

Huidig pand aan de Keppelseweg 28 te Doetinchem

Vers bloed
In 2012 kwam mr. Nienke van de 
Gevel werken bij Grootjans en 
vier jaar later werd ze partner in 
de zaak. Op 1 januari 2020 ver-
anderde de naam van het kan-
toor in Van de Gevel & Grootjans 
Advocaten & Mediators. 
Toen er in 2018 een collega ge-
zocht werd die ook een potenti-
ele partner kon zijn, moest Nien-
ke meteen aan mr. Anne Meijer 
denken. Ze kenden elkaar al van 
een ander advocatenkantoor 
waar Nienke en Anne beiden ad-
vocaat-stagiair waren. In 2021 
nam Meijer Grootjans partner-
schap over. Tegenwoordig is 
Grootjans met pensioen, maar 
nog steeds als juridisch adviseur 
verbonden aan het kantoor. 

Hebben de twee vrouwelijke 
partners concrete plannen voor 
de toekomst? Meijer: ‘De verhui-
zing naar Keppelseweg 28 voel-
de als een nieuwe start. Henk en 
zijn echtgenote Janny, die jaren-
lang een soort van officemana-
ger was in het kantoor en vanaf 
2007 ook mediator, waren bij 
de overgang aanwezig en Henk 
heeft nog een bepaalde periode 
meegedraaid. Dat was heel fijn, 
want hij heeft meer dan veertig 
jaar ervaring in het vak en in het 
runnen van een kantoor. Wat 
onze plannen betreft: we blijven 
sowieso in Doetinchem, want we 
zitten hier prima.’

Van de Gevel: ‘Als een kantoor zo 
lang bestaat, gaan bepaalde din-
gen zoals ze altijd zijn gegaan. 
Je doet het nu eenmaal op een 
bepaalde manier die werkt, dus 
waarom zou je het anders doen? 
Nu zijn Anne en ik in staat om 
onze eigen koers te bepalen. Het 
is nu makkelijker om te zeggen: 
“Het ging misschien altijd wel op 
die manier, maar zullen we dit 
eens proberen?”’ 

Hoe kijkt Grootjans terug op al 
die jaren advocatuur? ‘Ik kijk vro-
lijk terug op de praktijk. De jeu 
van het vak vond ik altijd het con-
tact met mensen; normale men-
sen en abnormale mensen. Ik 
ben iemand die heel snel is uit-
gekeken op een taak, maar daar 
heb ik als advocaat nooit last van 
gehad, want ik had altijd erg di-
verse zaken waar ik mijn creati-
viteit in kwijt kon. Het gebeurt 
geregeld dat je als bedankje 
een bos bloemen krijgt, een fles 
whisky, een doosje Merci of wat 
dan ook. Dat vind ik altijd wel de 
kers op de taart.’

1. Meer advocaten
De advocatuur is in omvang 

gegroeid. Volgens het jaarver-
slag van de Nederlandse orde 
van advocaten (NOvA) 2022, 
stonden er in 1980 3.726 advoca-
ten op het tableau van de NOvA 
ingeschreven, in 2022 waren dit 
er 18.218. 

2. Andere positie
Net zoals bij andere beroepen 

zoals politici, is de maatschappe-
lijke positie van advocaten ver-
anderd. Een advocaat was een 
van de notabelen, een autoriteit 
waar men ontzag voor voelde. 
Tegenwoordig kijkt men anders 
naar rechtsgeleerden. Van de 
Gevel: ‘Dit heeft ook een positie-
ve kant. We zijn op ons kantoor 
namelijk graag laagdrempelig 
en zorgen ervoor dat je niet zo 
hoeft op te kijken tegen de ad-
vocaat zodat er een gesprek op 
gelijkwaardig niveau kan plaats-
vinden.’

Belangrijke veranderingen
in de wereld van het recht

3. Gevaarlijker
Omdat men anders tegen 

advocaten aankijkt, is het vak 
vermoedelijk ook gevaarlijker 
geworden. Tegenwoordig wor-
den advocaten vaker bedreigd 
dan in het verleden. Van de  
Gevel: ‘Dat komt niet alleen in 
het strafrecht voor, maar ook 
in het familierecht; wanneer 
iets bijvoorbeeld niet is gegaan  
zoals iemand het wilde hebben 
en het resultaat wellicht tegen-
valt.’ 

4. Meer specialisatie
Grootjans: ‘Vroeger was je 

een soort huisarts op het rechts-
gebied, je was allround.’ Voor-
heen hielden advocaten zich 
met meer rechtsgebieden be-
zig, tegenwoordig zijn ze meer 
gespecialiseerd in een speci-
fiek rechtsgebied of specifieke 
rechtsgebieden. Het voordeel 
daarvan is dat ze cliënten sneller, 
effectiever en beter van dienst 
kunnen zijn. 

5. Meer mediation
Bij mediation bemiddelt een 

mediator tussen twee partijen. 
Die mediator kan ook een advo-
caat zijn. Mediation wordt steeds 
meer toegepast in het recht. In 
bijvoorbeeld het familierecht, 
maar ook in andere rechtsge-
bieden zoals het strafrecht en bij  
arbeidsconflicten. 

6. Meer vrouwen
Ieder jaar neemt het aandeel 

vrouwelijke advocaten toe. Het 
jaarverslag van de NOvA 2022 
meldt dat van de 18.218 advo-
caten die stonden ingeschreven, 
er 8.396 vrouw waren en 9.822 
man. Het aandeel vrouwelijke 
advocaten nam in 2022 licht toe 
tot 46,10%. Het jaar ervoor was 
dat nog 45,57%. Opmerkelijk ge-
noeg is tot en met 34 jaar het me-
rendeel vrouw, daarboven zijn er 
meer mannelijke advocaten. Bij 
de rechters zijn de vrouwen te-
genwoordig in de meerderheid: 
ruim 60% is vrouw. 

7. Minder pro Deo
Er zijn minder advocaten die 

pro-Deozaken, oftewel toevoe-
gingszaken, doen. Bij toevoe-
gingszaken betaalt de overheid 
de rekening van de advocaat 
voor cliënten die de rechtsbij-
stand niet kunnen betalen. De 
cliënt betaalt alleen een eigen 
bijdrage. Voor de vergoeding 
hanteert de overheid vaste ta-
rieven en een maximaal bedrag, 
en daarmee moet een advocaat 
zien uit te komen qua werk en 
uren. Jarenlang werd dit bedrag 
niet veel verhoogd terwijl de 
andere kosten wel steeds ho-
ger werden. Daarom doen veel 
advocatenkantoren geen toe-
voegingszaken meer. Bij Van de  
Gevel & Grootjans doen ze die 
nog steeds wel, dus mensen met 
een laag inkomen en/of weinig 
vermogen blijven hier welkom. 

8. Reclame maken
In het verleden was het voor 

advocaten verboden om reclame 
te maken. Grootjans: ‘Mensen 
wisten je te vinden via de Gou-
den Gids, het telefoonboek en 
mond-tot-mondreclame.’ Sinds 
1 januari 1989 mogen advocaten 
wel adverteren. 

9. Internet
Internet heeft het vak mak-

kelijker en ook moeilijker ge-
maakt. Je hoeft nu je informatie 
niet meer uit de bibliotheek te 
halen en rechterlijke uitspraken 
worden online gepubliceerd. Het 
nadeel is dat cliënten nu van te-
voren googelen en dan denken 
te weten hoe een zaak aangepakt 
moet worden. Van de Gevel: ‘Je 
wordt als advocaat ook gecon-
fronteerd met allerlei online re-
views als mensen het niet met jou 
of jouw aanpak eens zijn.’ Recen-
sies werden voor de komst van 
internet volgens Grootjans soms 
op een andere manier gegeven: 
‘Er werden wel eens eieren tegen 
de voordeur gegooid. Dat is ook 
niet fijn, maar dat gebeurde een 
paar keer en dan was het over.’

In de afgelopen veertig jaar is er veel veran-
derd in de wereld van het recht en de advoca-
tuur. Met hulp van mr. Henk Grootjans en mr. 
Nienke van de Gevel zetten we de belangrijk-
ste veranderingen op een rijtje. 

www.vandegevelgrootjans.nlwww.vandegevelgrootjans.nl
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‘We zijn een no-nonsensekantoor’
Van de Gevel & Grootjans staan hun cliënten uit de Achterhoek en omstre-
ken al meer dan veertig jaar bij als advocaten en mediators. Aan het hoofd 
van het kantoor staan mr. Nienke van de Gevel en mr. Anne Meijer, partners 
in de praktijk. Twee vakkundige advocaten met een passie voor het recht. 
Daarnaast bestaat het team uit drie advocaten en een jurist met ieder eigen 
specialisaties, en een ondersteunende staf. Sinds de start in 1983 door mr. 
Henk Grootjans, bedient het kantoor zowel het bedrijfsleven als particulieren. 

Nienke van de Gevel, 
advocaat sinds 2010, 
kwam in 2012 bij het 
kantoor werken. Vier 

jaar later vroeg Grootjans haar 
om partner te worden. Anne 
Meijer, advocaat sinds 2012 en 
werkzaam in het kantoor vanaf 
2018, nam Grootjans aandeel 
over in 2021. Grootjans stopte in 
2022 als advocaat, maar is nog 
aan de praktijk verbonden als ju-
rist en adviseur. 
We spreken Nienke en Anne op 
het kantoor voor hun bekente-
nissen over de uitdagingen van 
het vak, waarom ze voor de ad-
vocatuur hebben gekozen en 
om welke redenen cliënten nu 
juist bij hen moeten aankloppen. 

Als we kijken naar de advocaten-
wereld, dan is 46,3%1 in de top 
50-kantoren vrouw en het aantal 
vrouwen neemt ieder jaar toe. 
Maar als je kijkt naar partner-
schap, dan blijven de vrouwen 
achter. Het aantal vrouwen dat 
partner is in een praktijk ligt nu 
rond de 24,5%  Is het bijzonder 
dat twee vrouwen aan het hoofd 
staan van een advocatenkan-
toor?
Nienke: ‘Ik vind het vooral leuk 
dat we twee vrouwen zijn die aan 
het roer staan. Maar we hoeven 
onszelf geen schouderklopje te 
geven voor het feit dat we vrouw 
zijn, partner van kantoor en dit 
vak uitoefenen.’ 

Wat is de kracht van Van de  
Gevel & Grootjans? Wat maakt 
jullie uniek?
Nienke: ‘Wat ons anders maakt 

dan anderen is dat we probe-
ren zo laagdrempelig mogelijk 
te zijn. We hebben bijvoorbeeld 
iedere dag een inloopspreekuur 
van 16 tot 17 uur, om het voor 
iedereen zo gemakkelijk moge-
lijk te maken om even een ge-
sprek met een advocaat aan te 
gaan. Vroeger was je een van de 
notabelen. Je had de notarissen 
en advocaten, die stonden op 
een voetstuk. Naar de advocaat 
gaan was eng en duur. Dat willen 
wij dus niet. Onze slogan is ook: 
“Van nu, naast jou, voor straks”. 
We willen naast de cliënt staan. 
Daarom willen we ook graag col-
lega’s binnen het kantoor, en dat 
geldt zowel voor advocaten als 
secretarieel medewerkers, die in 

de buurt wonen en uit de buurt 
komen. Ze kennen de omgeving, 
weten wat er speelt in de ge-
meenschap en spreken de taal. 
We hebben immers ook klanten 
die dialect spreken.’   

Waarom moeten mensen bij jul-
lie aankloppen en niet bij een 
ander kantoor?
Nienke: ‘Ik denk dat wij een goe-
de balans hebben tussen de 
kwaliteit van het werk dat we le-
veren en de prijs die we daarvoor 
vragen. We zijn een no-nonsen-
sekantoor. Terwijl steeds meer 
advocatenkantoren zich specia-
liseren, dus zich als kantoor op 
één rechtsgebied richten, doen 
wij met enkele advocaten samen 
veel verschillende rechtsgebie-
den. Dat komt ook voort uit onze 
geschiedenis. We hebben alle-
maal specialisten in huis. Ieder-

een weet echt heel veel van wat 
hij doet en de prijs is ook goed. 
Het is bij ons geen “uurtje fac-
tuurtje”. Er zijn ook kantoren die 
wat commerciëler denken. Wij 
zijn toch meer gericht op hoe we 
mensen kunnen helpen.’ 

Anne: ‘Wij willen toe naar de op-
lossing die de mensen willen. De 
vraag bij een intake is altijd: Wat 
wil de cliënt uiteindelijk 
bereiken? Wanneer ben 
je tevreden? En dat is niet 
altijd gelijk krijgen, maar 
soms gewoon naar een bepaal-
de oplossing zoeken. Dat wordt 
dan ook de insteek. Wij zijn eer-
lijk over wat er wel en niet mo-
gelijk is, wat een kans van slagen 
heeft en het kostenplaatje dat 
daaraan hangt. Pas dan kun-
nen mensen een overweging 
maken welke kant ze op willen 
en wanneer ze tevreden zijn. Je 
kunt immers heel lang proce-
deren en dat kan heel kostbaar 
worden. Je kunt dan uiteindelijk 
gelijk krijgen, maar daar houd je 
niet altijd een tevreden gevoel 
aan over. Mensen moeten na de 
procedure ook vaak verder met 
elkaar. Je probeert de verstand-
houding met de wederpartij zo 
goed mogelijk te houden.’

Werkt het inloopspreekuur goed?
Anne: ‘Daar wordt echt veel ge-
bruik van gemaakt. Er is bijna 
iedere dag wel inloop. Er komen 

zo allerlei zaken bij ons binnen 
van alle rechtsgebieden die wij 
doen. De vragen zijn heel uit-
eenlopend. Soms is de vraag hoe 
mensen dingen het beste aan 
kunnen pakken en soms gaat het 
wat dieper. Daar komt niet altijd 
een zaak uit, maar dat is ook niet 
de insteek. We willen het voor 
mensen toegankelijk maken om 
ergens juridisch advies in te win-

nen. Het idee erachter is ook dat 
als mensen eenmaal een keertje 
kennis hebben gemaakt, mis-
schien ook wat eerder terugko-
men.’ 

Zijn er bepaalde zaken die jullie 
niet aannemen? 
Nienke: ‘Als het gaat om een 
rechtsgebied waar we de kwali-
teiten niet voor in huis hebben, 
dan nemen we de zaak niet aan. 
Letselschade bijvoorbeeld, dus 
wanneer iemand een ongeval 
heeft gehad en daaraan letsel 
heeft overgehouden, is een heel 
specifiek rechtsgebied waar je 
echt specialist in moet zijn.’ 

Theater
Waarom wilden jullie advocaat 
worden? Wanneer begon jullie 
passie voor de advocatuur?
Nienke: ‘Ik wist eigenlijk niet wat 
ik wilde studeren, dus heb ik een 

‘Een belangrijk onderdeel van advocaat zijn, is geen  
oordeel hebben over degene die je voor je hebt zitten.’ 

V.l.n.r. mr. Nienke van de Gevel en mr. Anne Meijer 

studiekeuzetest gedaan en daar 
kwam rechter uit. Dat vatte ik 
wel, want ik heb altijd een sterk 
gevoel voor rechtvaardigheid 
gehad. Als iets oneerlijk is, voelt 
dat gewoon niet fijn. Daarom 
ben ik rechten gaan studeren. 
Toen ik daarna voor een juri-
disch detacheringsbureau ging 
werken, werd ik als jurist neer-
gezet bij het COA, het Centraal 
Orgaan opvang Asielzoekers. Ze 
hadden zo weinig mensen dat ik 
meteen procesvertegenwoordi-
ger werd. Je moet dan voor de 
organisatie naar de rechtbank 
om een zaak te betogen. Bijvoor-
beeld: een asielzoeker weigerde 
een toegewezen woning omdat 
deze te klein is en dan moest ik 
als procesvertegenwoordiger 
aan de rechter uitleggen waar-
om “nee” geen goed antwoord 
was. Ik stond daar dus namens 
de overheid, maar toen ik de ad-
vocaat van de asielzoeker een 
heel mooi verhaal zag vertellen, 
besefte ik dat ik aan de verkeer-
de kant stond. Ik wilde aan de 
kant van de cliënt staan. De over-
heid is vooral regels aan het na-
leven, maar zo’n advocaat vertelt 
een mooi verhaal en maakt een 
soort theater. Dat theater trok 
mij aan.’

Anne: ‘Op de middelbare school 
vond ik het recht al interessant. 
De regels en het oplossen van 
problemen an sich, trok me aan. 

Het hele principe van mensen 
willen helpen, het uitzoeken 
van dingen en het analytische. 
Tijdens het schrijven van mijn 
scriptie heb ik zes weken stage-
gelopen bij een advocatenkan-
toor waar Nienke ook werkte. 
Je moest meteen aan de slag: je 
kreeg een dossier en moest daar 
een dagvaarding voor schrijven. 
En die had ik dus nog nooit ge-
maakt. Dan blijkt dat al die theo-
retische kennis die je in je oplei-
ding hebt opgedaan, lastig is toe 
te passen op een concrete zaak. 
Mijn eerste kantonzitting vond ik 
echt heel leuk: het contact met 
mensen, de zitting zelf en het de-
bat dat je in de rechtszaal hebt. 
Na mijn scriptie ben ik dan ook 
op dat kantoor als advocaat-sta-
giair begonnen.’ 

Nienke, waarom heb je familie-
recht gekozen als specialisme? 
En wat verstaan we hieronder?
Nienke: ‘Ik rolde er in en vond 
het zo interessant dat ik het zo 
goed mogelijk wilde doen. Daar-
om heb ik een specialisatieoplei-
ding gevolgd. Het makkelijkste 
voorbeeld van familierecht is 
een scheiding. Dat hoeft niet per 
se te gaan om mensen die ge-
trouwd zijn, maar gewoon men-
sen die uit elkaar gaan en die 
dingen met elkaar moeten rege-
len. Een ander voorbeeld is een 
omgangszaak: vader en moe-
der hebben een kind en zijn het 
niet eens over hoe vaak vader 
of moeder het kind mag zien. Ik 
doe vooral familierecht omdat ik 
hoop iets extra’s te kunnen bete-
kenen voor de ouders en voor de 
kinderen die bij de echtscheiding 
betrokken zijn. Dat je naast ad-
vocaat ook mediator kan zijn, is 
ook om te proberen het allemaal 
in goede banen te leiden zodat 
het geen gevecht wordt. Bij een 
gevecht staan de kinderen na-
melijk tussen de strijdende par-
tijen. Het is de moeite waard om 
dat te proberen te voorkomen.’ 

Mediation
Nienke, je bent naast advocaat 
ook mediator. Kun je dat toelich-
ten en wat zijn daar de uitdagin-
gen van?
Nienke: ‘Een belangrijk onder-
deel van advocaat zijn, is geen 
oordeel hebben over degene die 
je voor je hebt zitten. In het fami-
lierecht doe ik steeds meer aan 
mediation. Dan zit je met beide 
partijen aan tafel en vraagt of ze 
er misschien samen nog uit kun-
nen komen. Vooral omdat steeds 
duidelijker wordt wat de effecten 
van een echtscheiding zijn op de 
kinderen, kun je het als advocaat 
niet meer maken om zonder me-
diation of een vorm van overleg 
te hebben geprobeerd, eenzij-
dig te procederen. Dat was tien 
jaar geleden nog wel zo, maar 

de rechter neemt dat niet meer 
in dank af. Die ziet je liever niet 
aankomen als je nog helemaal 
niet hebt geprobeerd om het 
overleg aan te gaan.’ 
‘Het moeilijkste aan mediation 
is om steeds een neutrale hou-
ding aan te nemen. Dat is vooral 
moeilijk voor advocaten, want 
wij zijn opgeleid om partijdig te 
zijn. Als mijn cliënt zegt, ik wil “A” 
bereiken, en ik denk dat dat kan, 
dan gaan we daarvoor. Maar als 
mediator heb je te maken met 
twee mensen, de een zegt ik wil 
“A”, de ander zegt ik wil “B”. Je 
moet erachter komen waarom 
ze dat dan willen. Ik wil dan bij 
“C”, althans een gezamenlijke 
oplossing, uitkomen. Als advo-
caat wil je heel snel naar die op-
lossing toe, je wilt ze het liefste 
de oplossing aandragen, terwijl 

het hele idee van mediation is 
dat ze daar zélf moeten komen.’ 
‘Wanneer je eenmaal alle belan-
gen op tafel hebt, zou een medi-
ationtraject sneller kunnen gaan 
dan wanneer je gaat procederen. 
Mediation kan dus veel tijd en 
geld besparen. Het interessante 

is dat mediation in het bestuurs-
recht en zelfs in het strafrecht 
opkomend is, dus tussen dader 
en slachtoffer.’ 

Op je hakjes door de kippen-
stront
Anne, wat fascineert jou zo aan 
je specialisaties bestuursrecht, 
vastgoedrecht en sociaal-zeker-
heidsrecht?
Anne: ‘Dat is eigenlijk begonnen 
toen ik bij Grootjans aan de slag 
ging. Vastgoed is bouwrecht: 
geschillen met aannemers bij-
voorbeeld, maar ook de zakelijke 
rechten, zoals recht van overpad 

en erfgrenzen. Die zaken vind 
ik heel leuk om te doen, ze zijn 
namelijk praktijkgericht. Je kunt 
zo’n zaak niet van achter je bu-
reau beoordelen, je moet de lo-
catie bezoeken. 

Nienke: ‘Met de hakjes aan…’

Anne: ‘Ja, met de hakjes door 
het weiland of door de kippen-
stront, dat is het soms wel. (Anne 
en Nienke lachen). Ik ben op zo 
veel plekken in de Achterhoek 
geweest. Op plekken waarvan 
ik niet wist dat we die hier had-
den. Je komt in de leefomgeving 
van mensen; je krijgt een kijkje in 
hun leven. Je bent ook een beet-
je een detective, je moet dingen 
uitzoeken. Dat is echt heel inte-
ressant. In het vastgoedrecht 
heb je bijvoorbeeld te maken 

met veel oude stukken, notariële 
stukken en oude plattegronden. 
Die informatie combineer je met 
wat je feitelijk gezien hebt.’
‘Je moet uitzoeken of een zaak 
kans van slagen heeft. Daarna 
overleg je met je cliënt. Als de 
twee partijen er niet uitkomen, 

dan krijg je de proce-
dure. Het leuke aan de 
procedure is dat je met 
de rechter en de hele 

entourage die daarbij hoort, op 
de locatie gaat kijken. Denk aan 
een griffier, degene die aante-
keningen maakt van wat er ge-
zegd wordt. Vaak gaat er een 
stagiair mee, soms zelfs twee of 
drie. Na het bezichtigen van de 
locatie vindt de zitting plaats in 
een zaaltje, want je gaat niet he-
lemaal terug naar de rechtbank.’ 
‘In het bouwrecht behandel ik 
onder meer zaken over verbor-
gen gebreken. Ik kan niet beoor-
delen of bijvoorbeeld een dak of 
aanbouw aan de daaraan te stel-
len bouwvoorschriften voldoet. 
Dus daar schakelen 

Interview met de partners Van de Gevel en Meijer
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 ‘We willen naast de cliënt staan.’

‘Ik ben een beetje een detective.’

1 Bron: ‘De Stand van de Advocatuur en het Notariaat 2023’, gepubliceerd in Advocatie Magazine (April 2023).
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ten ze bijna betalen om te gaan 
sporten. Verder hou ik ervan om 
te shoppen en om in mijn vrije 
tijd lekker met vriendinnen uit 
te gaan. Dat is echt ontspanning 
voor mij. En ik lees nog wel eens 
een boek. Dagboek van een geis-
ha van Arthur Golden is mijn favo-
riet. Een intrigerend verhaal over 
een hele andere wereld, waar wij 
ons (in de meeste gevallen) niets 
bij kunnen voorstellen. Ook is het 
een mooi liefdesverhaal. Heel 
triest omdat het meisje al op jon-
ge leeftijd door haar vader wordt 
verkocht aan een geishahuis, 
maar ook heel mooi om te zien 
hoe zij voor zichzelf opkomt en 
een sterke vrouw wordt!’

9.Sandra Wesselink, secretariaat
‘In mijn vrije tijd plan ik graag 

verschillende dingen met mijn 
vrienden, zoals samen uit eten 
gaan. Gezellig weer bij elkaar 
zijn en onder het genot van een 
drankje houden we het wel een 
tijdje vol. Ook probeer ik vaak 
nieuwe recepten uit. Op dit 
moment is koken met de slow-
cooker favoriet, te weten een 
Balinees stoofpotje. Succes ge-
garandeerd!’ 
‘Daarnaast houd ik van het the-
ater, de bioscoop, de sauna en 
shoppen. Op dit moment ben ik 
weer fanatiek bezig met sporten: 
aerobics, zumba, steps en rpm.  
Ook is het heerlijk om te ont-
spannen met muziek. Mijn voor-
keur gaat uit naar Frank Boeijen 
en Mink (Willy) DeVille.’

10. Wilma Huntink-Krüs,  
secretariaat

‘Volleyballen vind ik een leuke 
teamsport. Ik heb ruim 45 jaar 
competitie gespeeld, de laatste 
vijf jaar speel ik recreatief. Daar-
naast houd ik van wandelen en 
fietsen: leuke fietsroute kiezen, 
fietsen achter op de auto en fiet-
sen maar. Heerlijk genieten van 
de omgeving. Uiteraard géén 
elektrische fietsen. Ook gaan 
mijn man en ik meerdere ke-
ren per jaar met de caravan op 
stap. Voor korte tripjes blijven 
we meestal in Nederland, maar 
in de zomervakantie trekken we 
er echt op uit. Frankrijk is mijn fa-
voriete kampeerland: mooie na-
tuur, leuke dorpjes en steden en 
een aangenaam klimaat! Ik ben 
ook bezig mijn Frans weer wat op 
te halen.’

Jubileumeditie 20246

Bijzondere gebouwen

‘Als advocatenkantoor 
moet je zorgen dat 
je opvalt. Dat kan on-
der andere door op 

de juiste locatie te gaan zitten. 
Dan is de vraag: kies je voor een 
zichtlocatie, dus een kantoor aan 
de snelweg of een doorgaande 
route, of profileer je je door een 
bijzonder gebouw? Wij hebben 
eigenlijk altijd voor dat laatste 
gekozen,’ zegt Henk Grootjans. 
Grootjans Advocaten, tegen-
woordig Van de Gevel & Groot-
jans Advocaten & Mediators ge-
heten, was in veertig jaar in vier 
prachtige panden in Doetinchem 
gehuisvest. Wat maakte deze ge-
bouwen zo bijzonder?

Prins Hendrikstraat
Toen Henk Grootjans op 1 juli 
1983 de deur van zijn praktijk 
opende, was dat, bij wijze van 
spreken, zijn eigen achterdeur: 
‘Mijn huis stond in een buurt 
waar veel specialisten woon-
den, dus veel huizen hadden een 

praktijkruimte. Ook de mijne, dus 
daar vestigde ik mijn kantoor. 
Voor mij hadden een huisarts 
en tandarts hun praktijk in de 
ruimtes achter het huis gehad. 
Je kantoor aan huis geeft echter 
problemen wat betreft de priva-
cy: mensen komen aan je deur 
als ze een probleem hebben, ook 
in het weekend. Of de politie belt 
je om vier uur ‘s nachts op omdat 
ze een cliënt van mij in hechtenis 
hebben die niet in het potje kan 
plassen. Dat wilde ik niet meer. 
Daarom zijn we verhuisd naar 
een ander kantoor.’ 

Prins Bernardstraat 18
Grootjans: ‘In dit pand uit 1937 
zat vroeger een bakkerij. Toen 
wij er in 1987 in kwamen, woon-
de de dochter van de bakker er 
nog naast. Bij de ingang zaten 
glas-in-loodraampjes waarach-
ter de opslag van de broden 
was geweest. De deur naar 
mijn mooie werkkamer had ook 
glas-in-lood. Achter het huis 
stond een grote schuur waar de 
bakkersoven had gezeten. De 
schoorsteen stond er nog op. Op 
de voormalige meelzolder stond 
ons archief.’ 

Prins Hendrikstraat 38, pas-
torie van de rooms-katholie-
ke kerk Onze Lieve Vrouw ten 
Hemelopneming (Paskerk). 

‘De voormalige bakkerij werd 
te klein toen er meer personeel 
kwam werken, dus moest er 
weer gezocht worden naar een 
nieuw onderkomen. Doordat 
mijn vrouw en ik veel vrijwilligers-
werk deden voor de Sint Cathari-

nakerk, hadden wij goed contact 
met het bestuur van de katho-
lieke parochie. Een keer liepen 
we na de lunch naar huis toen 
een van de parochieleden op zijn 
scootertje kwam aangereden. 
Het bestuur zocht naar een an-
dere bestemming voor de paro-
chie en hij vroeg of wij het pand 
wilden huren. Ze wisten niet dat 
we iets zochten dus dat was puur 
toeval. Daar moesten we even 
over nadenken… wel een heel 
kwartiertje,’ zegt Grootjans met 
een glimlach. 

‘De pastorie, gebouwd in 1934, 
was inmiddels een rijksmonu-
ment. De buitenkant mocht 
daarom niet aangepast worden, 
maar de binnenkant gaven we 
een meer zakelijke inrichting. We 
bouwden een receptie en de gips-
plafonds, waar nog stro achter 
zat, hebben we gerenoveerd. Een 
deel van het pand hebben we in 
de oude stijl hersteld. Zo hadden 
we een wachtkamer met houten 
lambrisering en een open haard, 
maar wel voorzien van moder-
ne meubels. In de grote wacht-
kamer organiseerden we soms 
festiviteiten, zoals een barbecue 
waar we de andere advocaten-
kantoren voor uitnodigden.’

‘Door de pastorie werd de  
bekendheid van ons kantoor 
groter: iedereen weet waar de 
pastorie is en wilde wel eens 
zien hoe dat pand er van binnen 
uitziet. Men was nieuwsgierig. 
Een ander groot pluspunt was 
de parkeerplaats midden in het 
centrum. Cliënten konden on-
gezien op die parkeerplaats ko-
men. Je wilt natuurlijk niet dat je 
buren kunnen zien dat je naar de 
advocaat gaat.’ 

Keppelseweg 28
Na twaalf jaar werd de huur 
opgezegd omdat de parochie 
de pastoors in de pastorie wil-
de huisvesten. Het kantoor, in-
middels Van de Gevel & Groot-
jans geheten, verhuisde naar  
Keppelseweg 28. Wederom 
een pand met een monumen-
taal karakter. Nienke van de  
Gevel koos het uit: ‘Iets passends  
vinden was nog niet makke-
lijk, zeker niet omdat we in de 
pastorie veel ruimte hadden.  
Hoewel het nieuwe pand wat 
kleiner van formaat is, is het 
voor ons een geschikt gebouw. 
De kantoorvilla biedt voldoen-
de ruimte, ziet er mooi uit en  
zit op een locatie die goed be-
reikbaar is.’

Huidig pand aan de Keppelseweg 28 te Doetinchem

‘De mensen op kan-
toor werken hier 
over het algemeen 
al vrij lang. Dat zegt 

ook iets over de sfeer van de 
praktijk: we zijn collegiaal met 
elkaar. Ik denk dat we een hele 
fijne groep bij elkaar hebben,’ 
zegt Anne Meijer. Tijdens kan-
tooruren zoekt men elkaar op. 
Wanneer het mogelijk is, wordt 
er gezamenlijk geluncht.

Uiteraard zijn er ook bedrijfsuit-
tjes. Het voltallige team gaat 
bijvoorbeeld samen uit eten of 
bowlen. Nienke van de Gevel: 
‘Op ons laatste uitje hebben we 
in Didam bonbons gemaakt en 
gingen we uit eten.’ 

1. Anne Meijer, advocaat
‘Ik speel saxofoon bij de plaat-

selijke fanfare en doe aan sport: 
hardlopen en bootcamp. Verder 
heb ik drie jonge kinderen waar 
met liefde de nodige tijd in wordt 
gestoken. En ik houd van gezel-
ligheid met vrienden en familie.’ 

2. Bert Jan van Haaren, advo-
caat en mediator

‘Mijn hobby’s zijn muziek en 
mountainbiken. Ik speel basgi-
taar en contrabas. Ik heb eerder 
lang in bandjes gespeeld en later 
onder andere in een bigband en 
jazztrio. Wat mountainbiken be-
treft: tot een aantal jaren terug 
reed ik geregeld langere toch-
ten en af en toe ook marathons. 
Door blessures, werk en gezin is 
voor beide hobby’s de laatste ja-
ren minder tijd geweest, maar ik 
hoop beide zaken binnen afzien-
bare tijd weer op te pakken.’

3. Carla Albrink, secretariaat 
‘De meeste maanden van het 

jaar ben ik met regelmaat te vin-

den op de tennisbaan van LTC 
De Vijverberg. Naast recreatief 
ook in een competitieteam. Het 
is en blijft een leuk spel. Elke te-
genstander is weer anders en 
het blijft een uitdaging om tus-
sen de lijnen een rally op te bou-
wen en er met de winst vandoor 
te gaan. Niet alleen het tennis, 
ook het nazitten met een hapje 
en drankje is erg gezellig. Ook in 
verband met mijn bestuursfunc-
tie als penningmeester van de 

vereniging zul je 
mij er vaak tegen-
komen.’ 
‘Daarnaast golf ik. 
Het is heel fijn om, 
vooral in de zomer, 

door het rustige groen te lopen 
en toch geconcentreerd en ge-
focust bezig te zijn. Ook vind ik 
lezen fijn en zou ik graag nog 
meer tijd over willen hebben om 
het olieverf schilderen weer op 
te pakken.’

4. Ellen Rabelink, secretariaat 
‘Ik sport graag: hardlopen, 

skiën, langlaufen en zwemmen. 
Ook wandel ik lange tochten, 
zoals de Pegasus Route: een 
wandeltocht van 30 kilometer 
in de voetsporen van de gealli-
eerden. En ik loop meerdaagse 
huttentochten in de Oostenrijk-
se bergen. Daarnaast schaats ik 
toertochten. Alle actieve dingen 
geven mij voldoening en ik ge-
niet intens van de natuur. Daar-
om tuinier ik ook met veel ple-
zier.’ 
‘Tot slot verblijf ik vaak op Vlie-
land. Dat is als thuiskomen: ik 
heb hier gewoond als kind en 
tegenwoordig hebben we een 
eigen tenthuis waar we heerlijk 
kunnen genieten van het prach-
tige eiland dat rust brengt.’
 

5. Hans Hofstede, advocaat
‘In Doetinchem ben ik ge-

boren en getogen. Ik ben een 
fanatiek supporter van De 
Graafschap. Daarnaast natuur-
liefhebber en kunstverzamelaar.’

6. Henk Grootjans, jurist en 
adviseur

‘In mijn vrije tijd klus ik graag 
rond mijn huis en ook bij ande-
ren, maar in het bijzonder sleutel 
ik graag aan mijn MG oldtimer 
en knap ik oude Puch-bromfiet-
sen op. Daar heb ik er inmiddels 
vier van. Daarmee kan ik tochtjes 
maken met mijn vrienden. Daar-
naast zit ik graag op mijn race-
fiets. Ik heb een aantal malen de 
Toerversie Amstel Gold Race ge-

fietst. Overigens is een van mijn 
favoriete boeken Onder profes-
soren van W.F. Hermans, omdat 
het de academische wereld be-
schrijft en op de hak neemt. Een 
wereld waarin wij ook hebben 
gezeten.’

7. Jeffrey Zeegers, advocaat
‘Mijn hobby’s zijn fitness, rei-

zen en lezen. Ik vind fitness leuk 
omdat je er fit bij blijft en dat is 
wel nodig bij een zittend beroep. 
Reizen vind ik leuk omdat je dan 
nog iets van de wereld ziet. Lezen 
doe ik vooral als ontspanning. 
Meestal romans, maar ik lees 
ook wel boeken over de Tweede 
Wereldoorlog. Als laatste boek 
heb ik Nirwana van Tommy Wie-
ringa gelezen.’

8. Nienke van de Gevel,  
advocaat en mediator

‘Ik probeer te sporten. Iedere 
vrijdag wacht mijn personal trai-
ner me op bij de sportschool, 
anders ga ik niet. Haha. Mij moe-

‘Als advocatenkantoor moet je zorgen dat je 
opvalt. Dat kan onder andere door op de juis-
te locatie te gaan zitten. Dan is de vraag: kies 
je voor een zichtlocatie, dus een kantoor aan 
de snelweg of een doorgaande route, of pro-
fileer je je door een bijzonder gebouw? Wij 
hebben eigenlijk altijd voor dat laatste geko-
zen,’ zegt Henk Grootjans. Grootjans Advoca-
ten, tegenwoordig Van de Gevel & Grootjans 
Advocaten & Mediators geheten, was in veertig 
jaar in vier prachtige panden in Doetinchem 
gehuisvest. Wat maakte deze gebouwen zo bij-
zonder?

we externe deskundi-
gen voor in die mij weer infor-
meren. Wat ik dus aan mijn werk 
heel leuk vind, is dat je op veel 
verschillende gebieden steeds 
meer bijleert.’ 

Toga
Hebben jullie een bepaald ritueel 
of doe je iets speciaals voordat je 
de rechtbank in stapt?
Anne: ‘De toga aantrekken.’
Nienke: ‘Even plassen… (lachen 
allebei). 
Nee, eigenlijk niet dus.’ 

Is de toga aandoen een transfor-
matiemoment?
Nienke: ‘Dat kan het wel zijn. 
Het hangt af van de cliënt. Met 
sommige klanten kun je lezen 
en schrijven, en dan maakt het 
niet zoveel uit of je een toga aan 
hebt of niet. Maar je hebt ook in-

gewikkelde zaken met cliënten 
die “met jou de strijd willen aan-
gaan”. Als je dan de rechtszaal 
instapt voelt het wel als “nu ga 
ik ervoor”. Dan is het aantrekken 
van de toga een manier om je-
zelf op te laden.’ 

Anne: ‘Eigenlijk voel ik dat niet 
zo, want ik heb niet zoveel met 
de toga. Ik draag hem ook min-
der omdat ik doorgaans minder 
zittingen heb dan Nienke. En 
daarbij heb ik dan ook nog eens 
zittingen waarbij je geen toga 
draagt. Ik loop niet door een wei-
land met zo’n ding aan.’ (Lacht).

Nienke: ‘Dat zou wel een hila-
risch gezicht zijn.’ 

Toch heeft de toga een soort 
uniformfunctie, zoals het uni-
form van een politieagent of een  

doktersjas. 
Nienke: ‘De toga staat voor ge-
lijkheid in de rechtszaal en verte-
genwoordigt het rechtssysteem. 
Wanneer je een toga draagt, ben 
je onderdeel van dat systeem.’ 

Wanneer beseften jullie: ik doe 
het juiste vak, dit is wat ik hoor 
te doen?
Nienke: ‘Er was niet een specifiek 
moment. Je weet dat het rechts-
gebied dat je hebt gekozen bij 
je past, omdat je met regelmaat 
van die o ja-momentjes hebt. Je 
hebt bijvoorbeeld een zaak en al 
gaandeweg, met wat je dan ook 
op zo’n moment aan het doen 
bent, denk je: o ja, dit vind ik fijn. 
Of: dit past. Soms kan het ook 
een resultaat in een zaak zijn, dat 
je een beschikking of een vonnis 
ziet, dat je denkt: YES! Daar doe 
je het dan ook voor. En voor de 

mensen die achteraf zeggen dat 
ze zo blij zijn dat het fijn is ge-
gaan en dat het is afgerond.’ 

Wat maakt jullie vak zo mooi? 
Nienke: ‘Dit klinkt een beetje 
flauw misschien, maar wat wij 
doen heeft te maken met men-
sen helpen. Dat is waarom ik dit 
ben gaan doen. En in het bijzon-
der probeer ik oog te hebben 
voor de kinderen, maar ook ze-
ker voor de mensen die helemaal 
vastzitten in iets en hulp nodig 
hebben. Dat jij dan degene kan 
zijn die ze kan helpen, daar voel 
je iets bij.’ 

Anne: ‘Ja, het is vooral ook men-
sen verder helpen.’ 

Nienke: ‘Er zit een groot maat-
schappelijk aspect aan ons vak.’ 

Vervolg pagina 5 Achter de toga
Op een gegeven moment is de werkdag voorbij 
en gaan de toga’s uit. Wat doen de advocaten 
en de medewerkers van het secretariaat in hun 
vrije tijd?
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Het secretariaat; v.l.n.r. Ellen Rabelink, Sandra Wesselink, Carla Albrink en Wilma Huntink-Krüs
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De oude Pastorie aan 
de Prins Hendrik-
straat 38, te  
Doetinchem.
Foto: Carlo Stevering

Oude pand aan de 
Prins Bernardstraat.
Foto: uit eigen collectie

www.vandegevelgrootjans.nl



Het notariskantoor is gevestigd aan de Marsweg 2 te Didam,  
in de nabijheid van het centrum.  
De gemeente Montferland is gelegen in het hart van  
de regio ‘de Liemers’, welke regio omvat het gebied gelegen 
tussen Arnhem en Doetinchem in de provincie Gelderland.

Op het kantoor zijn werkzaam twee notarissen, tevens  
mediators, een kandidaat-notaris en zes notarieel medewerkers.

Het notariskantoor levert derhalve nagenoeg alle diensten  
die u van een notariskantoor verwachten mag op het gebied  
van de notariële dienst verlening en heeft zich tevens  
gespecialiseerd in (echt)scheidingsbemiddeling.

Laarberg Notarissen  
en Scheidingsbemiddelaars 
 
Marsweg 2
6941 BJ  Didam 

0316 - 22 12 43
info@notariskantoordidam.nl

www.notariskantoordidam.nl

Elektriciteit wordt de 
belangrijkste bron van 

energie. Dit kan ook 
het meest duurzaam 

worden opgewekt.

Tel. 0314 - 360 757
www.evo-energie.nl
info@evo-energie.nl

Evo-Energie B.V.
Plakhorstweg 11
7008 AS Doetinchem

Al sinds 2008 leveren wij compleet gemonteerde 
zonnepanelensystemen op maat en afgestemd op de wensen van 
onze klanten. Bij ons kunt u terecht voor advies over energie-
opwekking, batterij-opslag, infrarood verwarming en autoladers. 
Nieuwe ontwikkelingen zijn in onze showroom te bekijken. Onder 
het genot van een kop koffie vertellen wij u graag wat voor uw 
specifieke situatie de beste oplossing is.

Zonnepanelen - Laadstations – Infraroodpanelen – Batterijopslag

PUZZEL MEE
en win een e-reader 
Ga aan de slag met deze kruiswoordpuzzel. De blauw gekleurde vlakjes 
vormen samen een woord. Stuur dat woord vóór 31 mei 2024 naar 
het e-mailadres puzzel@vandegevelgrootjans.nl 
en maak kans op een  
e-reader met boeiende
advocatenboeken.  

Horizontaal
3. Niet schuldig bevonden; zonder schuld of blaam.
7. Juridische dienstverlening zonder kosten gebaseerd
op gratis of gesubsidieerde bijstand.
8. Bedrijf dat bestaat uit advocaten die gezamenlijk
juridische diensten verlenen aan cliënten.
9. Juridische professional die beslissingen neemt in
rechtszaken en uitspraken doet op basis van de wet.
10. Traditionele kledij van juridische professionals, vaak
gedragen in de rechtszaal.

Verticaal
1. Officiële uitspraak van de rechter na een juridisch
geschil
2. Rechtsgebied dat arbeidsrelaties behandelt
4. Neutrale derde partij die helpt bij het oplossen van
geschillen tussen twee partijen door middel van
bemiddeling.
5. Rechterlijke bescherming met toezicht op
persoonlijke en financiële belangen.
6. Juridische professional die cliënten vertegenwoordigt
en juridisch advies verstrekt.
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Oplossing:

PUZZEL MEE
Stuur uw oplossing vóór 31 mei 2024 naar het 
e-mailadres hutse�uts@vandegevelgrootjans.nl 
en maak kans op een e-reader met boeiende 
advocatenboeken. 

Houd er rekening mee dat er geen correspondentie 
over de uitslag mogelijk is. 

Over de uitslag is geen 
correspondentie mogelijk. 
Inzendingen die bij ons 
binnenkomen na 31 mei 
2024 worden niet mee- 
genomen in de trekking.

06 – 41 85 97 50
rob@wellingadvies.nl
www.wellingadvies.nl

Gesprekslocaties:
Doetinchem | Terborgseweg 25b
Zevenaar | Mercurion 3

gedoe voorkomen met 
de Belastingdienst?

advies over ondernemingen
en scheiding?

optimaal gebruikmaken van
toeslagen en overige fiscale

tegemoetkomingen?

een financial aan tafel die op
creatieve wĳze met u meedenkt?

Wĳ staan voor specialistisch advies
in begrĳpelĳke taal!

Gaat u scheiden?
En wilt u:


